
Tensta Kvinno-och Tjejjours Årsmöte 27 Mars 2025 

Protokoll 

 

1. Val av mötesordförande och mötets öppnande  

Till mötesordförande valdes Sofia Ruckemann och mötesordförande förklarar mötet 

öppnat. 

 

2. Val av sekreterare  

Sarah Hedman Matovic valdes till årsmötessekreterare. 

 

3. Val av rösträknare  

Miriam Mwasongwe valdes till rösträknare. 

 

4. Val av justerare  

Linnea Starkenberg valdes till justerare. 

 

5. Fastställande av röstlängd  

Röstlängden fastställdes till 11 personer. 

 

6. Fråga om mötets behöriga utlysning  

Mötet anses vara behörigt utlyst. 

 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse  

Årsmötet gick igenom verksamhetsberättelsen för 2024 och godkändes av årsmötet. 

Jourens styrelse, anställda och volontärer har arbetat outtröttligt under 2024 med alla 

delar av verksamheten samt vidareutbildat sig och fått fler medlemmar samt fler 

följare på sociala medier. 

 

8. Styrelsens ekonomiska berättelse 

Jourens resultat- och balansräkning för 2024 redovisar stadsbidrag, föreningsbidrag, 

medlemsavgifter och hyresintäkter. Den visar även utgifter för skyddat boende, 

lokaler, anställda samt extern- och internverksamhet vilket översteg inkomsterna 

något. Dessa utgifter täcktes genom jourens sparade medel från tidigare år. 

 

9. Revisionsberättelse  

Jourens revisor Sonja Gardefjord har genomfört revision på jourens verksamhet 

baserad på verksamhetsberättelsen, påskrivna protokoll, stickkontroller i Fortnox och 

ett förenklat bokslut och har lämnat in en underskriven revisionsberättelse. 

 

10. Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsens förvaltning  

Årsmötet beviljar ansvarsfrihet för styrelsens förvaltning för verksamhetsåret 2024. 

 



11. Verksamhetsplan och budget för 2025 

Verksamhetsplanen för 2025 presenteras för årsmötes och godtas på grund av fortsatt 

arbete med kvinno-och tjejjour, intern och extern verksamhet i form av projekt, 

samarbeten och arbetsgrupper i linje med jourens stadgar. Budgeten för 2025 

presenteras samt godtas och visar på ett minusresultat för 2025 men då jouren har en 

del medel kvar sparat så kan dessa kostnader täckas. Jouren har sparsamt budgeterat 

för året och ska försöka få in fler bidrag så dessa kostnader kan täckas utan sparade 

medel. 

 

12. Skyddat boende 

Med stor sorg meddelar vi på Tensta Kvinno-och Tjejjour att vi tvingas stänga vårt 

skyddade boende för våldsutsatta kvinnor och barn. Beslutet är en direkt konsekvens 

av ekonomiska utmaningar och förändrade förutsättningar för finansiering, vilket gör 

det omöjligt för oss att driva verksamheten vidare. Även om det skyddade boendet 

läggs ner, kommer vi på jouren att fortsätta vårt viktiga arbete. Vår öppna 

stödverksamhet med samtalsstöd, juridisk rådgivning och våldsförebyggande insatser 

kommer att finnas kvar. Vi kommer fortsatt att arbeta för att stötta och stärka 

våldsutsatta kvinnor och flickor genom rådgivning, utbildning och opinionsbildning. 

 

13. Stadgeändringar 

Årsmötet beslutar att revidera stadgarna för att bättre återspegla vår verksamhet och 

arbetsmetoder inom jourverksamheten. 

 

14. Beslut om årsavgift till föreningen för innevarande verksamhetsår  

Årsmötet beslutar att fortsätta ha 50kr som årsavgift för medlemmar under 2025, med 

möjlighet att frivilligt ge ett högre belopp om så önskas. 

 

15. Fastställande av antalet styrelseledamöter och ersättare  

7 styrelseledamöter och 2 ersättare. 

 

16. Val av ordförande  

Sonia Sherefay har 1 år kvar som ordförande. 

 

17. Val av ledamöter och ersättare  

Joelle El-Khoury har 1 år kvar som ledamot. 

Teodora Josimovic har 1 år kvar som ledamot. 

Elsa Gripenstedt väljs till ledamot på 2 år. 

Elahe Said väljs till ledamot på 2 år. 

Paloma Labbe väljs till ledamot på 2 år. 

Denise Sparremo väljs till ledamot på 2 år. 

Linnea Starkenberg väljs till ersättare på 1 år. 

Hania Khan väljs till ersättare på 1 år. 

 

18. Val av revisor och ersättare  

Sonja Gardefjord väljs till revisor på 1 år. 

 



19. Val av valberedning  

Marie Eriksson väljs till sammankallande valberedare på 1 år. 

Samia Mohamed väljs till valberedare på 1 år. 

 

20. Övriga frågor  

21. Mötets avslutande 

Mötesordförande Sofia Ruckemann förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 Mötesordförande, Sofia Ruckemann                             Justerare, Linnea Starkenberg 

 

 

 

 

Sekreterare, Sarah Hedman Matovic 

Mobile User


